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Subject: Aansluiting ZJCN VWS crisisorganisatie

EN
Na MCC morgen zo'n soort emailtje naar[JERE
Groet REL

Sinds de Covid crisis ons allen bezighoudt popt met enige regelmaat het vraagstuk op of ZJCN wel voldoende aangehaakt is

by de VWS crisis structuur. Doorgaans lopen de zaken goed. Dossiershouders hebben over en weer goed contact. Er zijn
ook twee verschillende werkstromen omdat de dynamiek en de problemen in NL en het Caribisch deel meestal een eigen
weg hebben. Zaken worden ingewikkeld als er tegengestelde belangen zijn. Dan kan het gaan om BZK versus VWS (bv
eilanden open voor toerisme), maar soms ook VWS intern (wel of niet leveren van schaarse middelen van NL naar de

eilanden). Meestel worden die zaken goed uitgewerkt. De dossiershouders reizen, vaccinatie, sneltesten etc weten mekaar

over het algemeen wel te vinden.

Waar de schoen nog wel eens wringt is wanneer zaken opgeschaald moeten worden en hoe zaken dan in DOC-ACC-MCC

moet komen. Voor ons 1s het altijd de vraag, wanneer gaat het BZK (coordinatie KR zaken) en wanneer via onze lyn. BZK

wil ons nog wel eens verrassen, maar ik wil voorkomen dat wij in huis mekaar verrassen.

Ik denk dat we - ondanks de verrassing door opmerkingen MP in MCC - met alle betrokken partijen deze week de wegen

goed met elkaar hebben gevolgd. T1jdig in beeld hebben hoe de agenda zich daar ontwikkelt en van mekaar weten wanneer

Caribische onderwerpen aan de orde (moeten) komen kan naar mijn oordeel beter. Dan is het van belang om VWS mterne

communicatie beter te organiseren tussen ZJCN en vooral de Covid directic [JEREheeft het gesprek vorige week hier

over al met FRFSeevoerd en zi) kwamen er op uit om eens in de 2 weken mekaar actief op te zoeken om de verschillende

dossier door te lopen ook vanuit het perspectief van wanneer moeten bepaalde zaken via de DOC-ACC-MCC lyn. We
willen mekaar niet belasten met nog meer overleggen, maar misschien moeten we de frequentie wat verhogen naar 1 keer

per week. Andere oplossingen zijn:

- een Covid directie collega met overzicht van de verschillende dossiers doet mee aan de ZJCN dagstart (is iedere dag een

uur en 1s wellicht een beetje veel gevraagd van de Covid directie)
- een Covid directie collega met overzicht doet mee aan het wekelijkse overleg met de staatssecretaris waar we het beeld

door lopen en acties benoemen voor die week. (Covid directie krijgt de verslagen nu al en inmiddels werkt het ook al wel zo

dat ze aan de bel trekken wanneer er iets speelt dat relateert aan DOC-ACC-MCC trajecten en de Kamerdebatten.

Zelf neig ik naar een combinatie van een wekelijks overleg en een Covid directie collega laten aanschuiven bij het overleg
met de staatssecretaris. Laat me svp weten hoe jij er tegen aan kijkt.
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